
Interpellation

Ekonomiskt utsatta barnfamiljer

Inget barn ska bli vräkt från sitt hem, enligt statens nollvision från 2009. Gävle kommun har 
arbetat strategiskt med frågan, och enligt statistik från Kronofogden har antalet barnfamiljer 
som blivit vräkta eller riskerat att blir vräkta minskat kontinuerligt sedan 2008. Det är mycket 
glädjande. 

Till 85 % handlar ett avhysningsärende om att barnens föräldrar har hyresskulder. 
Socialtjänsten och Gavlegårdarna samarbetar enligt modellen "BO-kvar". Och mycket görs 
för våra ekonomiskt utsatta barnfamiljer. 

Mina frågor till Ewa Marja Andersson, socialnämndens ordförande är: 

Vilken är socialtjänstens prognos framåt, kommer antalet ekonomiskt utsatta barnfamiljer öka 
i Gävle kommun? 

Bedriver socialtjänsten någon uppsökande verksamhet hos barnfamiljer som har 
betalningsålägganden hos kronofogden?

Bedriver socialtjänsten någon uppsökande verksamhet hos barnfamiljer som har större 
hyres/avgifts/amorteringsskulder och som inte bor hos Gavlegårdarna?

Hur vill socialtjänsten utveckla det förebyggande arbetet för ekonomiskt utsatta barnfamiljer?

Om socialnämndens ordförande kunde önska fritt, vilka satsningar vill hon se framöver för 
den här gruppen? 
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